



1

## DREIECK DESIGN

MADE IN GERMANY · SINCE 1984

DESIGN : JÜRGEN SOHN

Ein Vitrinenprogramm einer neuen Perspektive. Durch die speziellen Proportionen ist der Blick auf die ausgestellten Exponate auch aus seitlicher Richtung perfekt. Die serienmäßig lackierten Elemente Rückwand und Bodenplatte geben einen besonderen optischen Rahmen – der höhenverstellbare Edelstahlsockel einen perfekten Halt. Alle Details wie auch die Türbeschläge wurden speziell für das Design dieses Modells gestaltet. Mit oder ohne integriertes Lichtsystem – besonders als Paar ist die FACTUM ein absolutes Designhighlight.

A program of showcases with a new perspective. The special proportions allow a perfect viewing of the exhibited objects, even from a lateral view. The serially lacquered elements rear panel and lower panel offer a special optical setting – the height-adjustable stainless steel frame a perfect hold. All details such as door fittings were especially fitted to suit the design of this piece of furniture. With or without integrated light system – FACTUM is an outstanding design highlight, especially as a pair of showcases.

2



## DIMENSIONEN

|       |                  |
|-------|------------------|
| FA IV | 27 x 42 x 192 cm |
|-------|------------------|

Maße [b x t x h] | Dimensions [w x d x h]

## ABBILDUNGEN

- 1 FA IV L+R OW | reinweiss  
FA IV L+R OW | pure white
- 2 FA IV L+R OW B | anthrazitgrau inkl. Bel. + tiefschwarz  
FA IV L+R OW B | anthracite grey incl. lighting + jet black

OW = OPTIWHITE - Glas

SONDERMAßE SIND MÖGLICH  
CUSTOM SIZES AVAILABLE